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Van de voorzitter...

Beste volleybal vrienden,

En weer hebben we een mooi seizoen achter de rug. 
Een recordaantal teams zijn kampioen geworden! 
Maar belangrijker dan dat, ik hoop, of ik ga ervan uit 
dat iedereen ook weer erg veel plezier heeft gehad. 
Met je team één of twee keer in de week bij elkaar 
komen voor de beweging en het sociale. Dat gun je 
toch iedereen. En daar zou ik het over willen hebben;

Ik hoor nog weleens dat jongeren voelen dat ze 
moeten kiezen tussen de sport en een baantje, tussen 
team en geld. “ik kan niet meer komen, omdat ik 
op zaterdag moet werken”.  En dat is toch jammer. 
Volgens mij vindt iedereen het belangrijk dat er 
voldoende gesport wordt en dat er tijd is voor het 
verenigingsleven. Ik vermoed dan ook dat de 
werkgevers die de jongeren in dienst hebben, best 
zouden willen dan hun personeel hier tijd aan be-
steed. En wellicht is het zo dat de werkgevers zich 
er helemaal niet bewust van zijn dat de jeugd zich 
gedwongen voelt dat er gekozen moet worden. 
Wat zou er voor nodig zijn dat de baantjesgevers en 
de baantjesnemers samen kunnen zoeken naar 
manieren om sport en werk te combineren. 
Waarschijnlijk begint het bij communicatie; 

Beste jeugdleden, leg eens aan je baas voor dat je 
graag bij hem werkt en dat je graag je teamsport wil 
blijven doen. En stel de vraag wat hij denkt dat de 
mogelijkheden zijn.

Beste werkgever, vraag 
eens aan je (jeugdige 
aspirant) werknemer 
of hij verbonden is met 
een (team)sport. Stel 
eens de vraag welke 
mogelijkheden er zou-
den zijn om te werken 
en te blijven sporten. 

Ik kan me best indenken dat een jongere 
baantjeszoeker het lastig vindt om dit onderwerp met 
de ondernemer bespreekbaar te maken. 
Hoe mooi zou het zijn als deze ondernemer een stuk 
verantwoordelijkheid neemt in het actief stimuleren 
dat jongeren blijven sporten en zich blijven 
verbinden met de vereniging. Misschien zouden we 
dit een stap verder kunnen brengen. 
Misschien zouden we als Brummense verenigingen 
en de Brummense ondernemers hier afspraken over 
kunnen maken. Dat we samen kijken naar manieren 
om werk en vereniging goed te combineren. Ik denk 
dat als we samen kijken naar wat wel kan, we meer 
jongeren aan het sporten kunnen krijgen en houden. 
En ik denk dat we allemaal willen dat we onze 
jongeren fysiek en sociaal gezond houden.  
Dit is ook in het belang van de ondernemers. 
Dus jeugdleden en ondernemers; Heb je ideeën, 
plannen of ervaringen? Je weet me te vinden.

Groeten,
John Ruumpol
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Nieuws uit het bestuur
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De zaalcompetitie zit er voor dit seizoen weer op en wat hadden we een succesvol seizoen! Maar liefst 4 teams 
van Bruvoc werden kampioen; H2, MeisjesA, MeisjesB en MixC. Alle teams zijn tijdens de seizoensafsluiting 
bij Rhienderoord nogmaals in het zonnetje gezet. In juni is er nog een activiteit om het seizoen voor de jeugd 
en mini’s af te sluiten. De beachvelden zijn inmiddels weer opgebouwd en er kan weer in het zand gestreden 
worden.

De TC is al een tijd druk bezig met het maken van de teamindeling voor het nieuwe seizoen. Er zijn uiteraard 
aan het eind van het seizoen wat afmeldingen, maar we hebben ook al een aantal nieuwe leden die zich heb-
ben aangemeld om komend seizoen (weer) te komen volleyballen bij Bruvoc. De uitkomst van de TC-puzzel 
wordt/is in mei gepubliceerd.

De ALV zit er ook weer aan te komen, dus in het bestuur zijn we bezig om alles daarvoor in orde te maken. 
De begroting voor het nieuwe seizoen moet natuurlijk gemaakt worden, evenals de afrekening van afgelopen 
seizoen. Ook zal er een bestuursverkiezing zijn, dus kom en laat je stem horen. Op maandag 12 juni zien we 
jullie graag bij Dorpslokaal Concordia.

Dit zal de laatste “Nieuws uit het bestuur” van mijn hand zijn. In verband met onze verhuizing naar Groenlo 
later dit jaar stop ik na 3 jaar met mijn taak als secretaris bij Bruvoc. Ik rolde er 3 jaar geleden wat hals-over-
kop in, na het toch wel plotselinge overlijden van Drikus Kok. Ik heb met veel plezier de ledenadministratie 
bijgehouden, digitale nieuwsbrieven verstuurd en mapjes met spelerskaarten gemaakt (wat fijn dat dat laatste 
nu inmiddels niet meer hoeft 😉 ).

Veel volleybalplezier in het zand en alvast een fijne zomervakantie gewenst!

Groet,
Namens het bestuur,
Brenda Bleumink
Secretaris Bruvoc
 

MARTENS CARAVANBOUW BRUMMEN

Vanouds bekend door kwaliteit en service Vanouds bekend door kwaliteit en service
Alle topmerken onder 1 dak:

Mercuriusweg 32         6971 GV Brummen (Gld)
Tel. 0575-561486           www.martenscaravans.nl

spandoek 150 x 100 cm bruvoc   1 01-09-20   11:35



7

Wij organiseren leuke activiteiten om

ook naast onze mooie sport

volleybal, een gezellige vereniging te

zijn. Bijv. nieuwjaarsreceptie en

afsluiting seizoen. En omdat dit vaak

kosten met zich meebrengt, worden

er ook acties bedacht om geld op te

halen, zoals een rookworstenactie. 

Het is een gezellige club, dus heb je

zin of goede ideeën, kom er bij... 

Activiteitencommissie 

Wat doen wij?

WIE  Z I JN  WIJ ?

 

L I EKE  HAMER

KARL I JN  BOSCH

WI L LEM  JAN

BANN INK

N I EK  V .D .  STE LT

E L S  RUUMPOL

Bruvoc zoekt vrijwilligers. Heb jij altijd al willen helpen bij de seizoensafsluiting of bij het 60-jarig 

jubileumfeest? Dan is dit je kans. Bruvoc wil een lijst maken met alle mensen die zich geroepen 

voelen om iets terug te doen voor de vereniging. Denk hierbij aan het ondersteunen bij verschillende 

activiteiten die door Bruvoc worden georganiseerd. “Betekend dit dat ik ineens heel veel tijd kwijt bent 

aan Bruvoc?” Nee helemaal niet. Denk aan een half uurtje achter de bar bij de seizoensafsluiting of 

helpen bij het opzetten van het speelveld bij ‘Glow in the Dark volleybal’. 

Mocht je interesse hebben. Geef je dan op via activiteitenbruvoc@gmail.com of bij een van de leden van 

de Activiteiten Commissie.

L.R. Beijnenlaan 20
6971 LE Brummen
T 0575 - 561 544
E info@rhienderoord.nl
www.rhienderoord.nl

                  Iets te vieren?
 
  Vraag naar de mogelijkheden,
    van kinderfeestjes tot 
  sportieve feestavond!



Op zaterdag 15 april werden de laatste thuis- en uitwedstrijden van het seizoen gespeeld.
Daarna was het weer tijd voor, de vrijwel jaarlijkse, seizoensafsluiting. Met een mooie opkomst van meer dan 
60 mensen werden eerst nog de jeugdteams die kampioen waren geworden in het zonnetje gezet. Daarna 
werd de BBQ aangestoken. Het weer zat helaas wat minder mee, dus de BBQ stond buiten aan en iedereen 
zat lekker binnen. Nadat iedereen uitgegeten was, werden ook nog de kampioenen van Heren 2 in het zonne-
tje gezet. Als toetje hadden we nog overheerlijk ijs van Jolink. Wij vonden het een zeer geslaagde en gezellige
avond en willen iedereen bedanken die er was!

Seizoensafsluiting senioren
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KOERIERSDIENSTEN

SNELTRANSPORT

B
BM

www.bmbsneltransport.nl
Nieboerstraat 22 - 6952 ET Dieren

tel: 06-53531749



WIE IS ER HET 

JONGST?: 
Met 19 lentes jong 
is het juiste 
antwoord onze 
Sophie!

DAMES 3

WIE KAN HET ER BEST 

HINTS UITBEELDEN?: 
Irene! Tijdens de treinrit naar huis van het team-uitje 
was Irene de allerbeste in hints uitbeelden.  
Zelfs Gerard heeft een waagje gegokt.

WIE SLAAT DE BALLEN 
GEMAKKELIJK  BINNEN DE 
3 METER?: Brenda, Met haar lange 
lengte kan ze naast slaan ook heel 
goed blokken

WIE KAN ER HET BOOST KIJKEN?: 
Marleen kan het allerboost kijken, 
met een close tweede plek 
gewonnen door Gerard.

WIE KAN ER HET HARDST 
SCHREEUWEN?:
Een gedeelde 1e plek voor 

Sjoukje en Gerard!

WIE IS HET VERST VAN 
BRUMMEN GEBOREN?:
Diana

WIE ZEURT HET MINST?: 
Op nummer 1: Heleen! Met twee 
stemmen verschil op Heleen zijn 
Sophie en Nel Nummer 2 
geworden! 

WIE KRIJGT ZIJN SPIEGELS NIET UITGEKLAPT
(OMDAT ZIJN AUTO SUPER MODERN IS)? 
Natuurlijk Gerard ;). Bij een doordeweekse wedstrijd opperde Gerard om te 
gaan rijden. Helaas kon hij niet vinden hoe zijn spiegels opengeklapt moesten 
worden. (Pas op de terugweg is het gelukt.)

WIE HEEFT DE MEESTE 
SUPPORTERS OP DE BANK 
ZITTEN? Een eerste plek met 13 
stemmen voor Marleen!

WIE KOMT HET 

VAAKST TE LAAT?: 
Op nummer 1 staat Yolanda en een 
tweede plaats voor Yvonne!

WIE LACHT ER HET MEEST?: 
Deze is erg verdeeld, over het algemeen hoor je veel gelach 

uit onze zaal komen. Vooral wanneer er weer wordt gezeurd 

op de partners van de dames. 

 

Nummer 1 is toch gewonnen door Valerie!

Met een gedeelde 2e plek door: Sophie, 

Marleen en Yvonne

WIE HEEFT ER DE LEKKER-
STE SNOEPJES MEE?: Irene! 
Wel eerst de (ook) meegenomen 
druiven op eten voor wat 
vitamientjes natuurlijk. 

WIE IS ER HET MEEST FANATIEK?: 
Eigenlijk iedereen natuurlijk, de stemmen waren ook 
erg verdeeld. Sjoukje heeft toch gewonnen!

WIE ZIJN DE COACHES ALS GERARD 
ER NIET IS (OMDAT HIJ BIER WILT DRINKEN)?: 
Irene & Els natuurlijk. Een echte top duo!

WIE KAN EEN LEKKERE 
CAPPUCCINO WEL WAARDEREN 
VOOR DE WEDSTRIJD?:
Plekje nummer 1 voor Lianne en 
op nummer 2 Valerie!

WIE GAAT HET VAAKST OP 

VAKANTIE?: Nel!
FUNFACT: Nel is op dit moment aan 
het genieten van de Portugese zon!
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Mooi seizoen van Heren 2
Het seizoen 2022/2023 zit erop, tijd voor een korte terugblik. Ons team werd in eerste instantie verblijd met 
versterking van liefst twee Erik-ken. Waarmee het totaal aantal Erik-ken op drie uit zou komen. 
Dat maakte dat je met het roepen van Erik, in het veld een totale verwarring zou oproepen.
Volgens het team kon dat wel eens invloed hebben op de uitslagen in negatieve zin van de wedstrijden.
Waar wij de laatste jaren verwend zijn geraakt met het winnen van bijna alle wedstrijden. De eerste wedstrijd, 
half september, uit in Twello bij Voorwaarts, om 19.00 uur donderdag avond, kwamen wij meteen van de 
koude kermis thuis. De eerste twee sets gingen wij er keihard vanaf, om de volgende twee sets toch naar ons 
toe te trekken. De vijfde set zou alles nog goed komen was de gedachte. Maar nee , de eerste wedstrijd van het 
seizoen ging met 3-2 verloren. Inmiddels had 1 Erik de pech om geblesseerd te raken, een oude knieblessure 
speelde weer parten. Heel vervelend voor de Erik in kwestie, maar ook voor het team, gaandeweg de compe-
titie zag Erik geen andere weg om de volleybalschoenen toch maar aan de wilgen te hangen. Ook een andere 
Erik had lichamelijke klachten waardoor meespelen slechts zeer mondjesmaat mogelijk bleek gedurende het 
seizoen. Bleef er in het veld tijdens de wedstrijden nog maar 1 Erik over. Ook dat zorgde regelmatig voor ver-
warring in het veld , maar dat lag natuurlijk nooit aan de nog enige Erik. Ondertussen waren we een eind op 
weg richting de winterstop en werden alle wedstrijden gewonnen. Vaak gebeurde dit met 3-1 , waarschijnlijk 
vanwege het sociale karakter dat ons team zo kenmerkt. Hoewel wij heel bewust met elkaar analyses gemaakt 
hebben , dat je met alleen 3-1 winst partijen geen kampioen zal worden. De wedstrijd tegen Rebelle uit 
Dieren kan niet onbenoemd gelaten worden. De eerste twee sets werden wij totaal kleurenblind gespeeld 
door enorme service druk en keiharde aanvallen van de tegenstander. Setstanden 25-12 en 25-11 zeggen 
genoeg over de verhoudingen in het veld op dat moment. Wat schetst de verbazing dat wij als oude mannen 
tussen 49 en 59 jaar de (enigszins versleten) rug wisten te rechten.

De over het algemeen veel jongere mannen/jongens aan de andere kant van het net, hadden in set 3, 4 en 5 
set geen antwoord op de come-back van de talenten van Bruvoc Heren 2. Rebelle werd met een inmiddels 
enigszins gefrustreerde tegenstander keurig met 3-2 verslagen. Ook de thuis wedstrijd werd van deze jongens 
gewonnen, evenals alle andere wedstrijden van het seizoen. Hier moet wel worden aangetekend dat wij niet 
zo snel meer van dit team zullen winnen, vanwege de ingeschatte mogelijke groeicurve in het spel van 
Rebelle. Twee wedstrijden voor het einde van de competitie was het kampioenschap een feit. Dan komt 
natuurlijk de vraag of wij op dit punt in onze volleybal loopbaan nog zouden moeten en willen promoveren? 
Niet iedereen van het team is overtuigd of het verstandig is en of dit leuk zal worden, maar op voorspraak van 
de enig overgebleven Erik gaan wij het toch doen. 
Volgend jaar de 1 e Klasse in met dezelfde talenten, ik kijk er naar uit.

Paul

Gasfabriekstraat 20, 6971 ZL Brummen
Tel 06 - 1025 1050

paul@coenenhovenier.nl
www.coenenhovenier.nl

Wist u dat Kersten Kunststofcoating u wellicht 
ook op uw werk oplossingen kan bieden bij: 
 

• Corrosieproblemen 
• Aanhechting / vervuiling van processen 

 
Al jaren bekleden wij leidingsystemen en  
machine onderdelen voor vrijwel alle  
bedrijfstakken met kunststofcoatings zoals  
bijvoorbeeld Teflon. 

 



MA1 wordt terecht Kampioen in de 1e klasse
Na de 3 e plaats in de 1 e helft van de competitie, spelen we ook de 2 e helft in de 1 e klasse. De indeling
is iets gunstiger, want de verste wedstrijd is nu Heino. Een weifelende start tegen Avior MA2 geeft
wel een 3-2 overwinning. Lang wachten voordat het veld vrij is en een korte warming-up zorgt
ervoor dat de 1 e en 2 e set verloren wordt. Daarna raken we op stoom en komen de laatste 3 sets
naar ons. De 2 e wedstrijd was tegen Hevo MA2 thuis. Veel servicegeweld en een aanvalskracht
overrompelde het team. Pas vanaf de 3 e set kwam er geloof in eigen kunnen en de 4 e set werd dan
ook gewonnen. Geen fantastische start van de 2 e helft dus. Tussendoor speelden we de ¼ finale van
de beker tegen SVH uit Hellendoorn. Dit team speelt een klasse hoger. We speelden een prima
partij en er waren kansen op veel meer. Ook hier was en aanvalskracht, maar onze verdediging
stond al veel beter. Een gelijk opgaande strijd was er vanaf set 2. De 3 e set werd gewonnen en helaas
de 4 e nipt verloren met 26-24. Toch was dit de ommekeer en het geloof in eigen kunnen groeide.
Klarenbeek werd vakkundig met 4-0 aan de kant gezet en ook Blok EVC uit Vaassen. Het vermoeden
dat we wel eens kampioen zouden kunnen worden groeit. De ouders beginnen er al over, maar wij
hebben een blessure te incasseren. Britte breekt haar pols met snowboarden en ligt eruit. Soms wat
schuiven in de opstelling en de nodige flexibiliteit zorgt ervoor dat we gewoon blijven weten wat
iedereen in het systeem moet doen. Op 1 April spelen we uit tegen Klarenbeek. De enige echte
concurrent voor de titel is Hevo en Klarenbeek had met 3-2 gewonnen van Hevo. Dit is dus toch een
geduchte tegenstander. Goed voorbereid, een volle tribune en een goede warming-up starten we de
wedstrijd. We komen door geconcentreerd te spelen geen moment in gevaar. De setstanden zijn
duidelijk en we weten op de juiste plaatsen aan te vallen en te serveren. Met nog 2 wedstrijden te
gaan staan we gelijk met Hevo, die nog maar 1 wedstrijd moeten. Die wedstrijd is dan wel tegen ons.
Op 8 April is het zover. 11:15 uur in Heino. De tribune afgeladen vol en de spandoeken al wel in de
auto. Als we winnen kunnen we niet meer ingehaald worden. We zijn weer compleet, want Britte
heeft het gips eraf en heeft weer meegetraind. De 1 e set gaat fantastisch, Hevo heeft spanningen
want zij moeten winnen en wij hebben daarna nog een wedstrijd. Met goed georganiseerd spel, veel
druk van de service en de aanval halen we de 1 e set met 25-15 binnen. Daarna slaat de spanning toe.
We gaan denken dat we misschien wel kampioen kunnen worden en dat is geen ontspannen
gedachte. De 1 e wedstrijd tegen Hevo was er ook veel kracht bij hen en doordat bij Hevo de spanning
eraf was gingen zij meer voluit spelen. Met 25-18 en 25-13 waren die sets dan ook voor Hevo. Pas in
de 4 e set gaven we weer een teken van leven en die set kon alle kanten op. We kwamen achter,
gelijk, iets voor, weer achter. Op 23-21 voor Hevo is er een netfout en wordt het 24-21. Oeps wat nu,
gewoon doorspelen en we halen de service terug. Een scherpe service zorgt daarna direct voor 24-
23. De volgende serve moest ook scherp en dat gebeurt ook. Helaas draait de service net uit en is de
wedstrijd af. Enige emotie is normaal dan, maar eigenlijk niet getreurd. We hebben een set gepakt
en Hevo staat nu 3 punten voor met een wedstrijd meer. 

14 15

De thuiswedstrijd tegen Avior wordt nu
beslissend. 3-1 of 4-0 winnen is het doel want bij een overwinning van 3-2 zou het onderling
resultaat kunnen gelden. Het wordt zaterdag 15 April. Om 11:00 uur staat de wedstrijd gepland.
Netjes op tijd zijn we in de zaal en met nieuwe inloopvesten van KAAK beginnen we de warming-up.
Het inslaan gaat veel beter dan een week eerder. Minder in het net of uit. De wedstrijd start, de
spandoeken hangen, de tribune zit vol en de spanning is om te snijden. Een waar foutenfestival aan
beide zijden. We laten ons niet in de war brengen en blijven ons spel spelen. Beter dan vorige week
houden we de bal in het spel als we niet direct kunnen scoren. Op positie 1 is het altijd prijs en daar
maken we ook gebruik van. De 1 e en 2 e set worden binnen gehaald. De 3 e set start en de meeste
spanning is al omgezet naar concentratie. Avior komt er niet aan te pas en met een 25-14
overwinning wordt het kampioenschap veilig gesteld.

Feest en vreugde uiteraard, maar nog wel de 4 e set spelen. Een mindere start zorgt voor een vroege time-out 
en de focus is er weer. Als we 15 punten hebben komen de 3 wisselspelers er ook weer in, zodat iedereen ook 
de laatste set heeft gespeeld. Een verdedigende actie waarbij Benthe en Marit naar de bal gingen leverde een 
blessure op bij Marit. Hierdoor moest er snel nog 2x gewisseld worden en ook was er wat onrust in de 
wedstrijd. Gelukkig herstelden we ons goed en konden we al kampioen ook de laatste set winnen met 25-19. 
Bloemen chocolade, taart etc. van alles kwam er, naast de vreugdetranen. Een terechte kampioen die laat zien 
dat je het juist ook tegen de “kleintjes” moet doen en daar alle punten moet meenemen. Het team zal door 
studie en doordat de meiden naar de senioren gaan uit elkaar vallen, maar een mooiere bekroning, van voor 
sommigen al 10 jaar samen spelen, is er niet.

Hans



Ondersteunende leden Bruvoc 

Wordt u ondersteunend lid van Bruvoc!?  
 
 
Bruvoc is op zoek naar een nieuwe groep leden. Een groep die niet direct volleybal hoeft te spelen, geen inspraak 
heeft in de ledenvergadering, maar wél ondersteuning wil geven aan onze vereniging. Wij noemen dit 
“ondersteunende leden”. Ondersteunende leden zijn mensen die Bruvoc een warm hart toedragen en graag willen 
helpen door een financiële bijdrage te leveren.  
 
Bruvoc is een volleybalclub waar sportiviteit en gezelligheid voorop staan, natuurlijk samen met een vleugje 
prestatie. Extra geld voor leuke activiteiten: Jaarlijks organiseren wij diverse activiteiten voor de jeugd, zoals een 
volleybal clinic en een weekend kamp. Bent u degene die de vereniging van uw zoon/dochter/kleinkind/goede 
buur/familielid of vriend een warm hart wil toedragen? Kunnen wij op uw financiële ondersteuning rekenen?  

 
WAT KOST HET OM ONDERSTEUNEND LID TE ZIJN?  
Er zijn 3 verschillende categorieën waaronder de ondersteunende leden verdeeld worden. Dit zijn 3 ‘eremetalen’:  
Brons:  De bijdrage is €15,- per jaar. Hiermee ondersteunt u de club in al zijn activiteiten.  
Zilver:  De bijdrage is €25,- per jaar. Hiermee ondersteunt u de club in al zijn activiteiten. Daarnaast 

ontvangt u het clubblad de ‘Time-out’.  
Goud:  De bijdrage is €50,- per jaar. Hiermee ondersteunt u de club in al zijn activiteiten. Daarnaast 

ontvangt u het clubblad de ‘Time-out’. En als extra wordt u vermeld als lid van de club van 50.  
 
Extra informatie ten aanzien van de ondersteunende leden:  

- De jaarlijkse bijdrage wordt via automatisch incasso geïnd aan het begin van het nieuwe seizoen, rond 
september.  

- Ondersteunende leden hebben geen stemrecht tijdens de algemene ledenvergadering.  
 
Bent u na het lezen van deze informatie enthousiast geworden en wilt u ondersteunend lid worden van Bruvoc? Vul 
dan onderstaande gegevens in.  
 
Alvast hartelijk dank namens de gehele vereniging!  
 

✁----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ------------------------- 
 
 

 
Wilt u dit aanmeldformulier inleveren bij het secretariaat, de 
Pothof 38 te Brummen, of digitaal versturen naar 
secretariaat@bruvoc.nl 

Achternaam:  

 Roepnaam:   

Voorletters:  

Adres:   

Postcode:  

Telefoon:  

E-mailadres:  

Ingangsdatum:   

Categorie:  Brons – Zilver – Goud (doorstrepen wat niet van toepassing is) 

Er wordt eenmalig bij inschrijving voor het resterende 
jaar, middels automatische incasso, geïncasseerd. Daarna 
wordt de jaarlijkse bijdrage in oktober geïncasseerd. 
Opzeggen kan jaarlijks voor augustus. 
 
Ik betaal via automatisch incasso en machtig Bruvoc om 
de verschuldigde bijdrage jaarlijks van onderstaande 
rekening af te schrijven. 
Mijn IBAN-bank/girorekening is: 

 
Naam rekeninghouder:  

Woonplaats:   

Datum:   

Handtekening: 

 LEDEN BRUVOC 10% KORTING OP HUN VOLLEYBAL ARTIKELEN



Het seizoen van Dames 1
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In de time-out van een jaar geleden kondigden we grote veranderingen aan rondom ons team. We
gingen op dinsdag en donderdag trainen in plaats van dinsdag en vrijdag, maar vooral: we gingen
eerste klasse spelen. Totaal iets anders, iets onbekends, waar we allemaal redelijk open in gingen.
Daarbij waren zowat alle teams onbekend, want we werden richting de Achterhoek ingedeeld.
Vooral voor de benzinekosten heel gunstig, zo hadden we uitwedstrijden in Warnsveld, Eefde,
Steenderen, Hoog-Keppel….. Allemaal met hele gunstige aanrijtijden. En een seizoen zonder
Apeldoornse of Deventerse clubs in de poule.
Een seizoen dus zonder voorkennis, met als conclusie na het seizoen: best aardig! De eerste
wedstrijd wonnen we meteen met 3-2. Daarna sprokkelden we overal wat punten bij elkaar, waarbij
we uit sommige wedstrijden meer hadden kunnen halen, maar bij andere wedstrijden blij waren met
een punt. Na de eerste seizoenshelft hadden we wedstrijden verloren, maar ook gewonnen.
Tussendoor hadden we ook meegedaan aan de beker. In de voorronde waren we vrijgeloot en
daarna werden we gekoppeld aan Rebelle DS1. Zij speelden derde divisie. We verloren deze
wedstrijd met 3-0, kwamen 3x boven de 10 punten uit en waren over het algemeen best tevreden
met ons spel. De mooiste wedstrijd uit deze seizoenshelft was tegen VIOS Eefde. We stonden in de 5 e
set achter, met 14-7. Sarah moest serveren en serveerde de wedstrijd uit, we wonnen met 16-14.
Heerlijk gevoel! Alleen jammer dat bij deze wedstrijd de opnames niet gelukt waren….
Dan de tweede helft van het seizoen. We kregen te maken met wat personele problemen. Guusje
had haar enkel gebroken tijdens de bekerwedstrijd. Julia zou geopereerd worden en Sanne was
geopereerd. Hierdoor was het regelmatig een puzzel, maar gelukkig konden we rekenen op Marije,
Saskia en Carlijn die meerdere keren hebben meegedaan. Grote dank!
De tweede helft was eigenlijk redelijk hetzelfde als de eerste helft, we wonnen wat, we verloren
wat. Mooiste wedstrijden waren tegen WIK Steenderen en Forza, waarbij we echt ons beste spel
lieten zien. De opnames tegen WIK had Gerard op de USB-stick gezet en die heeft ongeveer iedereen
in ons team thuis al teruggekeken.
Het seizoen afgesloten met een prima zevende plaats, waarbij we dichter bij plek 5 stonden dan bij
plek 8. Heel veel geleerd, mooi volleybal laten zien en weer een stukje beter geworden.
Nu is het seizoen alweer af, hebben we nog een seizoensafsluiting tegoed en hebben we onze
evaluatiegesprekken met Gerard alweer gehad. Hier is dan vooral de grootste vraag: wat was jouw
trainingsopkomstpercentage en wie had het hoogste percentage?
Volgend seizoen nemen we afscheid van Evalien en Guusje. Zij vertrekken uit Brummen, op zoek
naar nieuwe avonturen! We gaan hun enorm missen! Gelukkig krijgen we ook weer versterking,
maar wie dat zijn, is voor ons momenteel nog een verrassing!

Tot volgend seizoen!

Dames 1

Slagerij van Dijk
Kerkstraat 1 | 6971 AE  Brummen

Telefoon 0575-561286 | info@slagerij-vandijk.nl
www.slagerij-vandijk.nl

* 1e kwaliteit rundvlees uit de regio

* varkensvlees zonder antibiotica

* eigen worstmakerij

* complete bbq en warm/koud buffetten verzorging

* horeca leverancier

 



Meiden B kampioen
1 april ging het dan gebeuren, de kampioenswedstrijd voor de B meiden.
Vanaf het begin van het seizoen ging het al goed met de punten binnen halen. Regelmatig gingen de wed-
strijden wel wat makkelijk, maar er zaten ook wedstrijden bij dat er toch gevochten moest worden voor de 
puntjes. En bij deze wedstrijden lieten de meiden zien dat ze dan ook lekker kunnen ballen en met 2 nieuwe 
meiden erbij steeds beter op elkaar ingespeeld raakten. Dus voor de wedstrijd van 1 april was er nog maar 1 
setje nodig om het laatste puntje binnen te halen en dan kon het kampioenschap gevierd worden.
Dan moest er toch wel wat geregeld worden. Met spandoek, taart van Jolink en een roosje gingen we richting 
Arnhem, wat voor de meiden natuurlijk een verrassing was. Spandoek werd voor de wedstrijd opgehangen. 
Meiden hadden dit niet verwacht en waren dus zeker verrast. De eerste set werd gewonnen met 25-15 dus het 
kampioenschap was binnen en dat was aan het enthousiasme van de meiden te merken.
We wilde wel graag met de volle 5 punten naar huis en na een wat moeizame tweede set 25-23 ging dit met 
de laatste twee gewonnen sets alsnog lukken. Na het laatste punt konden de meiden gefeliciteerd worden en 
werd het feestje gevierd in de kantine met een drankje van de vereniging en een lekker stuk taart.
Als cadeautje van de sponsor Maalderink/Smits kregen de meiden allemaal een inspeelshirt met logo en 
eigen naam op de achterkant van het shirt. Tijdens de seizoensafsluiting werd het team nog in het zonnetje 
gezet met een praatje van John, maar helaas nog geen medaille aangezien deze er nog niet waren. 
Wel een doosje merci voor iedereen en de medailles zijn later toch door iedereen ontvangen.
Het was leuk om ze weer een keer kampioen te zien worden en nu op naar volgend jaar als meisjes A.

De supporters
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Het seizoen zit er weer op. Voor het eerst, als trainer/coach, een volledige competitie kunnen
afwerken met de heren. Onze doelstelling: meedoen voor de titel en in ieder geval bij de eerste 2
eindigen. Leek mij een realistisch doel…….

De eerste 7 wedstrijden liepen volgens schema, ongeslagen en klaar voor de topper. Maar toen
begon het vallen en opstaan. Blessures, afwezigheid wegens werk en familieomstandigheden. Met
dank aan René (H2), Bram en Christiaan (H3) wisten we toch de benodigde punten binnen te halen.
Echter de doelstelling raakte wel langzaam uit beeld. Op een gegeven moment moet je accepteren
dat het waarschijnlijk niet gaat lukken…….

Aan het eind, na het herstellen van de eerste blessures, toch nog een goede inhaalpoging gedaan.
Uiteindelijk toch nog, op punten, “gedeeltelijk” tweede geworden. Direct rijst dan de vraag, wat als….

Terugkijkend ben ik toch tevreden over dit seizoen. Een leuke, fanatieke, leergierige groep met de
nodige humor. Leuk om als trainer/coach hiermee te werken en verder door te gaan met het bouwen
naar een nieuw seizoen. Gezien de “wat als” gaan we, in overleg met de TC, ons inschrijven in de 1 e
klasse. Komt tevens goed uit met het feit dat Heren 2 (dan waarschijnlijk Heren 1) ook in deze klasse
gaat spelen. Maakt het uitwisselen een stuk makkelijker.

Nu maar hopen dat iedereen gezond en wel uit de vakantie komt en dat we verschoont blijven van
blessures.
Aan het eind van het seizoen maak ik altijd een overzicht van de gegevens van dit seizoen. Het
persoonlijke overzicht laat ik natuurlijk niet zien, maar de andere statistieken (gedeeltelijk) wel.

Aantal punten                                                                    72
Gemiddeld per wedstrijd                                                 3,3
Aantal sets voor                                                                 59
Aantal sets tegen                                                               34
Aantal punten thuis                                                          42
Aantal punten uit                                                              30
Gewonnen wedstrijden                                                    14
Verloren wedstrijden                                                          8 
Aantal wedstrijden compleet (8)                                      6
Aantal wedstrijden aanvulling (H2/H3)                         9
Bezettingsgraad trainingen                                             80%
Aantal trainingen compleet                                              5
Eindpositie                                                                          3

Dus toch in de top geëindigd ondanks slechts 6 keer compleet bij een wedstrijd en 5 keer compleet
bij de trainingen. Eigenlijk best wel knap.
Op naar seizoen 2023 -2024. Iedereen alvast een fijne vakantieperiode.

Johan Boerman (trainer/coach H1)

Heren 1: seizoen met vallen en opstaan
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Ik heb een leuk jaar gehad bij de mini’s
De mini’s was een heel leuk jaar. Er waren nieuwe kinderen gekomen, dus we moesten wel wat kinderen 
wisselen naar een ander team. Ik was ook gewisseld, maar dat vind ik niet erg, want ik had het wel leuk en 
we wonnen ook goed we zijn uiteindelijk 3 e geworden en daar zijn wij super blij mee, want we speelde goed 
over. In het begin was het overspelen nog wel iets ingewikkeldere, maar het is ons wel gelukt en daar zijn wij 
trots we hadden een super leuke jel bedacht: 1 2 3 B-R-U-V-O-C Bruvoc olee! We hebben ook met de meiden 
op een vrijdag getraind en daardoor hebben wij ook beter leren overspelen. Ik hoop dat ik volgend seizoen 
ook weer bij mijn vriendinnen kom.

Guusje Petrie

Het was dit jaar wat makkelijker dan andere seizoenen maar alsnog 
hebben wij samen veel plezier gehad samen. We waren vorig jaar bijna 
kampioen geworden, het scheelde 2 punten met Klarenbeek.
De trainingen waren dit seizoen ook leuk, want de oefeningen waren 
leuk om te doen en er waren ook wat nieuwe dingen die we nog nooit 
hadden gedaan, dat was ook erg leuk. De activiteiten van de volleybal 
waren ook erg leuk voor al het lasergamen en de rest natuurlijk ook. Het 
was alleen wel jammer dat de laatste wedstrijd Boaz niet kon meedoen, 
omdat hij een gebroken arm had. We vinden het ook leuk om volgend 
jaar naar de C te gaan, dan krijgen we andere teamgenoten en dat lijkt 
ons wel leuk, maar gelukkig blijven we wel samen in een team met alle 
jongens in een team.

Teun Verrij en Jort en Nico Schoonman

Ons laatste seizoen bij de mini’s

spandoek 1500 x 1000 mm bruvoc.indd   1 02-09-20   14:10



EINDE SEIZOEN Uitje Recreanten Donderdag
Zaterdag 29 april was het zover: het jaarlijkse Teamuitje aan het seizoenseinde.

Om 12.30 uur was iedereen present in sportzaal Rhienderoord voor een aantal setjes volleybal. En natuurlijk 
was er een enkele partner die ook wel mee wilde spelen. De gemiddelde leeftijd van de deelnemers is al 
redelijk hoog en dat heeft ook zijn invloed op het spel. Desondanks is er nog het nodige fanatisme en de wil
om te willen winnen. Soms door goed spel en soms door de “scheidsrechter”, die dan weer gecorrigeerd moet 
worden. Er is er namelijk één die nog wel een scheidsrechterscursus zou mogen volgen (we noemen geen 
naam, maar iedereen weet dat het om Paul gaat). Uiteindelijk gaat het om het volleybalspel en dat we er met 
z’n allen plezier in hebben. En na bijna anderhalf uur waren de wedstrijden gespeeld en ging iedereen snel 
naar huis om zich op te frissen.

Om 14.45 uur was het namelijk al weer verzamelen om samen op de fiets te vertrekken naar een “onbekende” 
bestemming. Alleen de organisatie (Tonnie en ik) wisten waar we naar toe zouden gaan. Via een omweg langs 
de Kronkelwaard kwamen we uiteindelijk aan bij het huis van de familie Blom in Cortenoever. 
Daar stond een grote tent achter het huis waar onze tweede activiteit van de middag zou plaatsvinden. 
Iedereen was natuurlijk erg nieuwsgierig. Er stonden 24 stoelen klaar in de tent met bij iedere stoel een grote 
zak met daarin een trommel.

We hadden namelijk een workshop Djembé georganiseerd.
Een afrikaanse instructeur! Super leuk!
Eerst kregen we uitleg over de afrikaanse cultuur en de betekenis van muziek als communicatiemiddel. Daar-
na moesten we zelf aan de slag om de djembé-trommels te leren bespelen. Een kakafonie aan geluid, maar 
ontzettend leuk om met elkaar te doen. Ook moest er zelfs een afrikaans lied worden gezongen.
Uiteindelijk werd er met z’n allen muziek gemaakt, wat zelfs ook nog aardig klonk.
Toch kun je wel het verschil merken tussen de enthousiaste djembé-leraar en
onze groep (nuchtere en minder ritmische hollanders). Het klonk wel, maar de
leraar had toch de betere “moves” en bespeelde met veel gevoel voor ritme zijn
instrumenten. Bij ons was dat toch allemaal wat geforceerd en stijf. Maar het
plezier was er niet minder om.
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Na anderhalf uur was de workshop ten einde en werd de barbecue aangezet om gezellig met elkaar nog na te 
kletsen over de volleybalwedstrijden, de fietstocht en de djembé workshop. Dit alles onder het genot van het 
prima verzorgde vlees en de salades van Slagerij van Dijk uit Brummen. En ook de lekkere biertjes, wijntjes 
en frisdrank ontbraken natuurlijk niet. Ter afsluiting was er rond 21.00 uur natuurlijk het traditionele kopje 
“koffie van Carel, waarna iedereen weer huiswaarts keerde. Het was weer een zeer geslaagde middag/avond!!

Tonnie Blom en Erna Reusink

P.S.: Tonnie en Bennie nog bedankt voor jullie gastvrijheid, om het bij jullie achter het huis te
mogen organiseren.



SPANNING EN SENSATIE
Zo was de laatste helft van ons seizoen zeker te noemen. Lange tijd waren we ongeslagen nummer 1, hadden 
we voor Joren een cheerleader pakje gekocht (belofte maakt schuld) en zagen we de krantenkop al voor ons. 
Nou, je raad het al.. wij zijn geen kampioen geworden. We maken hier geen woorden meer aan vuil anders 
dan “die nare meiden van Vocluma”.

Helaas hebben we Joren dit jaar dus niet in het cheerleader pakje kunnen krijgen.. want we kwamen twee 
punten te kort.. Maar we kregen tijdens de laatste wedstrijd wel enthousiaste dansjes met bijbehorende pom-
poms. (Foto 1)
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Dames 2 heeft genoten van afgelopen seizoen en hopen volgend seizoen in de tweede klasse opnieuw te 
strijden voor de punten! Nu duimen dat dit ons wordt gegund.

Joren, dankjewel voor een seizoen waarin we onszelf hebben overtroffen en waarin jij elke keer weer je best 
hebt gedaan om het beste in ons naar boven te halen! 

Wij hebben zin in volgend seizoen en sluiten als team dit seizoen af door binnenkort als aapjes door 
de bomen te slingeren in het klimbos.

Tot volgens seizoen!

Kus, dames 2

VOORSTERWEG 20   |    6971GP BRUMMEN   |    0575 561 458   |    WWW.TENBROEKBRUMMEN.NL



Seizoen Heren 3 prima afgesloten!
Dat de mannen van Heren 3 prima kunnen spelen, is algemeen wel bekend. 
Maar dat ze ook uitstekend een datum voor de seizoen afsluiting kunnen 
plannen, is sinds 13 mei jl. wel weer gebleken. Een leuk programma met be-
achvolleybal en een afsluitende barbecue, speelde zich af onder een stralend 
zonnetje. Enig minpuntje wellicht was dat een flink aantal muggen hun lus-
ten konden botvieren op de gespierde lichamen van een aantal heren. Maar, 
dat mocht de pret niet drukken. Met een nagenoeg complete selectie (incl 
onze ‘vaste invalkracht’ John) gingen we vanaf 14.00 u van start. Via loting 
werden tweetallen gevormd die daarna vol overgave zich op het zand hun 
uiterste best deden om de punten bij elkaar te sprokkelen. En dat ging prima 
af, kunnen we jullie wel melden.  Maar, we hadden na zo’n 3 ronden wel be-
hoefte aan een ‘pit-stop’ op het terras van Rhienderoord. Ook dat ging verder 
prima en na een zeer ingenieus systeem van loting, uitgevoerd door Henk, werden er weer nieuwe tweetallen 
gevormd. Nogmaals 3 ronden werden er gespeeld en rond de klok van 5 uur was het tijd om af te ronden. Na 
een verfrissende douche gingen we op pad naar Sleutelbloem 20, alwaar de gastheer Henk in samenwerking 
met de vertrekkende coach Rein een prima barbecue had geregeld. Inclusief de nodige ‘halve liters’ Franzis-
kaner was het voor iedereen prima toeven. Ook de niet bier-drinker heeft zich prima kunnen vermaken die 
avond. Naast het terugkijken op een prima seizoen, eindigend met een 8 e plek in de competitie, werd er ook 

naar het komende seizoen gekeken. Gezien het feit dat Vincent 
stopt en Twan het 1 e halfjaar er niet is, zal het team vanaf sep-
tember creatief moeten omgaan om elke keer voldoende spelers 
te hebben om de wedstrijden te kunnen gaan spelen. Ondergete-
kende heeft daar wel alle vertrouwen in dat Heren 3 ook in sei-
zoen 23/24 alle wedstrijden zal gaan spelen. Kortom, 13 mei was 
een prima dag geweest om het seizoen op een leuke en sportieve 
manier af te sluiten en nadat de barbecue was afgerond, bleef het 
nog lang ‘onrustig’ aan de Sleutelbloem 20. Mannen, succes vol-
gend seizoen, ik ga jullie nog zeker tegenkomen. Is het niet met 
het fluiten, dan zeker wel om aan te moedigen!

Vincent Benschop
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Terugkijkend op het afgelopen seizoen komen er allerlei hoogtepunten en ‘minder hoogte’
punten naar boven. Waar te beginnen? Natuurlijk met hoogtepunten! We hebben dit jaar versterking gekre-
gen van Laura, Jet en Marcel. Laura en Jet zijn blijven ‘plakken’ vanuit het seizoen ervoor, waar we regelmatig 
met dames 3 samen een paar setjes speelden tijdens overlap van trainingen. “Mogen we met jullie meetrai-
nen?” Even de kat uit de boom kijken, even wennen aan het hogere net, even inhouden nog om ons recrean-
ten mannen een beetje te ontzien, maar zo halverwege het seizoen ging de rem eraf. En dat hebben we gewe-
ten. De services en aanvallen vlogen ons om de oren. Ze gaan voor elke bal en bij een ace liggen ze ook samen 
regelmatig op de grond. Rare eigenschap. En dat redden wij oude mannen ook niet meer 😉 . Ze hebben een 
aantal wedstrijden meegespeeld. Leuk om nu met hun in een gemengd team te spelen en fijn dat ze ons zijn 
komen versterken. Marcel is in Brummen komen wonen en komt uit het Bouwman-netwerk. Hij
werd als versterking aangekondigd en dit blijkt hij ook zeker te zijn. Niet alleen na de training of de wedstrijd 
past hij goed bij ons, ook in het spel voegt hij zeker iets toe. Een sterke middenaanvaller is altijd welkom. Ik 
hoorde dat hij zich nu ook heeft ingeschreven bij Bruvoc, dus nu officieel: welkom Marcel! De uitstap met 
het team in Zutphen (zie eerdere Time Out) en de avond bij Remco thuis waren zeker ook hoogtepunten. Jan 
Willem verzorgde een heerlijk stampottenbuffet en daarna mochten we de bierkelder van Remco in. Som-
migen zijn daar vaste gast (toch Milko?) en voor anderen voelde het als een kind in een snoepwinkel (toch 
Ronald, Willem?). Ze keken hun ogen uit en mochten van alles proeven. Gelukkig had Remco ook voor wijn
gezorgd, zodat ook die liefhebbers aan hun trekken kwamen. Een zeer gezellige en geslaagde avond!
Natuurlijk gaat het bij Bruvoc om volleybal, zo ook bij ons. Milko heeft als gedreven trainen wekelijks een 
poging gedaan om ons gedurende het seizoen naar een hoger niveau te tillen. Rond de winterstop leek het 
er zelfs even op dat we voor de koppositie mee konden doen. Zowel Avior (in Deventer) als Heeten Sportief 
(thuis) werden met 3-0 aan de kant gezet en ook SOCCI werd in de ijshal in Wichmond met 1-2 verslagen. 
Het K-woord viel regelmatig en de platte kar was al gereserveerd. Dit bleek iets te voorbarig. Richting het 
einde van het seizoen hebben genoemde teams een en ander rechtgezet en werden er ook de nodige sets
(en wedstijden) verloren van teams die wat lager in de stand stonden. Het is zoals het is, soms zat er gewoon 
niet meer in. Zelfs de ondergrens blijkt een grens waar je doorheen kunt zakken tijdens wedstrijden. Niet 
getreurd. We zijn op een mooie derde plaats geëindigd, een plek waar we volgens mij ook thuishoren.
Tenslotte nog een woord van dank. Allereerst aan Gerard en Vincent die onze wedstrijden weer hebben geflo-
ten. Echt super dat jullie dit ook afgelopen seizoen weer hebben gedaan! En dank aan onze aanvoerder David, 
die dit jaar het stokje van mij heeft overgenomen. Hij is nogal eens op vakantie, maar als hij er is, dan regelt 
hij de boel ook perfect. Fijn dat je dit ook komende seizoenen wilt blijven doen. Een mooi seizoen is klaar. 
Op naar het zand.

Niek

Even dromen en weer voeten op de grond, 
het seizoen van Recreanten Heren



•  INEX500 zorgcommunicati e
•  Video incident observati e 2.0
•  Private GSM 

•  Smartpaging app
•  Dwaal- en valdetecti e
•  Alarmering over Wi-Fi

www.vanbreda.nl Zekerheid in zorgcommunicatie

Wij geloven in een wereld waar techniek 
de zorg persoonlijk en leuk maakt.

Verenigingsinfo
Bestuur
Voorzitter: John Ruumpol (voorzitter@bruvoc.nl)
Penningmeester: Erik de Graaf (penningmeester@bruvoc.nl)
Secretaris: Brenda Bleumink 
(secretariaat@bruvoc.nl)
Bestuursleden:
Yolanda Janssen (bestuurslid@bruvoc.nl)
Karlijn Bosch (karlijn.bosch1997@gmail.com)
Tim Wools (heren@bruvoc.nl)

Technische commissie
Dames: -  (dames@bruvoc.nl)
Heren: Tim Wools (heren@bruvoc.nl)
Jeugd: Marit Timmer (jeugd@bruvoc.nl)
Mini’s: Guusje Coenen (mini@bruvoc.nl)
Recreanten: Henk Hendriks (recreanten@bruvoc.nl)
Wedstrijdsecretariaat: Anita Hendriks 
(wedstrijden@bruvoc.nl)
Scheidsrechterscoördinator: Vincent Benschop
(scheidsrechterscoordinator@bruvoc.nl)

Ledenadministratie/correspondentie
Brenda Bleumink, De Pothof 38, 6971 HG Brummen 
(secretariaat@bruvoc.nl)

Beachvolleybal
Rein Reusink (beach@bruvoc.nl)

Sponsoring
Susan Smit (sponsoring@bruvoc.nl)

Acitiviteitencommissie
Contactpersoon vanuit het bestuur:
Karlijn Bosch (karlijn.bosch1997@gmail.com)

Media
Websitebeheer: Marleen Beuseker (media@bruvoc.nl)
Facebook/Instagram: Lonneke van Veluw (media@bruvoc.nl)
Pr: Mette Spiegelenberg (media@bruvoc.nl)
Time Out: Iris Bunschoten (bruvoc@gmail.com)

Materiaalbeheer
Henk van de Stelt (materialen@bruvoc.nl)

Vertrouwenspersoon
Heleen Bronsvoort (vertrouwenspersoon@bruvoc.nl)

Contributie per 1 juli 2020
Senioren: € 20,00 (per maand)
2e training senioren: € 24,00 (jaarlijkse bijdrage, inning start 
seizoen)
Recreanten: € 15,00 (per maand)
Jeugd A, B, C (12 t/m 17 jaar): € 16,50 (per maand)
Mini’s D, E, F (jonger dan 12 jaar): € 11,50 (per maand)
Beachvolleybal senioren: € 35,00 (per beachseizoen)
Beachvolleybal junioren: € 10,00 (per beachseizoen)
Zaalspelende Bruvoc-leden krijgen € 10,00 korting per beach-
seizoen.
Verenigingslid: € 14,50
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